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Verslag openbare fractievergadering 22-01-2024 
 
Weer geen beeldvormende raadsagenda. Slechts hamerstuk-
ken ter besluitvorming geagendeerd. Er was dan ook geen re-
den om de raadsagenda inhoudelijk te behandelen. Ondanks 
het ontbreken van discussie over de raadsvergadering toch een 
vruchtbare avond waarop ruim de tijd was om andere onderwer-
pen die ons bezig houden te bespreken. 

Mededelingen                                                                                                                                                      
Naar aanleiding van vragen door LADA ge-
steld zijn vier bankjes terug geplaatst bij het 
Winkelhart Niedorp. Niet op de oude plekken 
onder de overkapping maar langs het Hoefje.  
 
Raadscafé                                                                                                                                                         
De griffier heeft tijdens het presidium aange-
geven dat het niet zo kan zijn dat inwoners 
aangespoord worden om naar de rechter te 
stappen. Dit naar aanleiding van een advies in 
het vorige raadscafé gegeven aan een in-
spreekster om contact te zoeken met Urgenda 
om naar de rechter te stappen. Een advies dat 
door onze fractievoorzitter gegeven werd. Vol-
gens de griffier hoort een raadslid dit niet te 
doen. Daar zijn wij het niet mee eens. Neder-
land is een rechtstaat, dus kan de inwoner 
naar de rechter stappen wanneer hij vastloopt 
naar de overheid.   
 
Bewoners van het Hoefje brachten de situatie 
op het Hoefje/parkeerplaats Winkelhart ter 
sprake. Na de renovatie is het gevaarlijk ge-
worden met doorgaand (vracht)verkeer. Voor-
stel is om een plein te maken voor de Koffie-
loft om voor voetgangers een veiliger situatie 
te creëren. Een evaluatie, met de gemeente 
heeft niet plaats gevonden. 
Er kwam een klacht over te weinig parkeer-
plaatsen bij de brede school aan de Nieuwe 
Niedorperweg. Na de renovatie van de kiss-
en-ride stroken is er voldoende parkeerruimte. 
Slechts tweemaal per dag is het druk, bij het 
brengen en halen van de kinderen. 
Leden van de stichting Toekomst bestendig 
sportpark Hollands Kroon Zuid kwamen de 
plannen toelichten. Voor ons zijn ze niet dui-
delijk. Waarom wordt er niet gekeken of het 
sportpark te realiseren is op de locatie van vv 
Winkel aan de Hartweg? Heeft onze voorkeur 
boven Limmerschouw of Oosterweg gezien 
de verkeersafwikkeling. 

 
Kernenergie                                                                                                                                                           
Wat is ons standpunt over kernenergie. Is dit 
een optie  in de energietransitie?  Deze vraag 
werd met een duidelijk ja beantwoord. Belang-
rijkste reden voor ons is, is dat bij gebruik van 
kernenergie geen CO2 vrij komt bij de opwek-
king van elektriciteit. LADA zal een motie in-
dienen waarin het college gevraagd wordt om 
aan te sluiten bij de oriënterende besprekin-
gen die in Den Helder en Westfriesland waar 
onderzoeken lopen om te onderzoeken wat 
de mogelijkheden zijn in Noord-Holland 
Noord. 
 
Besloten vergadercultuur                                                                                               
Hoe gaan wij hier mee om nu er steeds meer 
achter gesloten deuren vergaderd wordt?  
Beeldvormende vergaderingen ontbreken 
steeds vaker op de raadsagenda. Het nieuw  
ingestelde BOT-overleg vindt in beslotenheid 
plaats. Doel van dit overleg is dat de raadsle-
den in informele sfeer, met de Benen Op Ta-
fel, met elkaar vrijuit over alle mogelijke on-
derwerpen kunnen praten. LADA heeft daar 
grote moeite mee. Deze discussie hoort in de 
raad in openbaarheid gevoerd te worden. Dat 
is de plaats waar het politieke debat hoort 
plaats te vinden zodat onze inwoners de ver-
schillende standpunten tot zich kunnen nemen 
en daarmee de politieke besluitvorming beter 
kunnen begrijpen. De coalitie-partijen blokke-
ren dit. Zij zijn kennelijk onderling sterk ver-
deel waardoor zij het debat in de openbaar-
heid niet aandurven. Eerst veilig achter geslo-
ten deuren alles op elkaar afstemmen en dan 
met een standpunt naar buiten komen waar-
over nauwelijks nog discussie mogelijk is. Als 
oppositie word je zo monddood gemaakt.                                                                                                                          
De vraag kwam ter tafel of wij er nog wel aan 
moeten deelnemen. Wegblijven  betekent dat 
je je zelf buiten sluit, dat moeten we niet doen.  
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UIT  DE  FRACTIE 

Een raadsvergadering die in 8 minuten achter de rug was. Wegens techni-
sche problemen was er geen livestream waardoor de vergadering niet digitaal 
te volgen was. De media hadden aangegeven de vergadering digitaal te vol-
gen wat nu niet mogelijk was. Dat was reden voor ons om de motie, waarin 
het college gevraagd wordt om aan te sluiten bij de oriënterende besprekin-
gen over kleine kerncentrales die in Den Helder en Westfriesland gevoerd 
worden, niet in te dienen. Omdat de motie op deze manier geen enkele aan-
dacht zou krijgen werd besloten om hem in de volgende raadsvergadering in 
te dienen. 

 
 
 
 

De gemeenteraad, in de vergadering op 25 januari 2024 
 
 verzoekt het college 

●          In gezamenlijkheid met de omliggende gemeenten die al onderzoek doen naar de 

mogelijkheden tot vestiging van een (kleine) kerncentrale, een visie te ontwikke-

len op kernenergie en hierin expliciet aandacht te besteden aan de toepasbaar-

heid van de kleine modulaire reactoren (SMR) in de regionale energiemix van de-

ze energieregio; 

●          Gemeenten in Noord-Holland Noord die nog niet bezig zijn met het ontwikkelen 

van een visie uit te nodigen om in regionaal verband aan te sluiten bij de overleg-

gen 

●          De gemeenteraad per kwartaal middels een memo op de hoogte te houden van 

de uitvoering van deze motie.  

 

Waarom deze motie? 

             ●          De mogelijke komst van een (kleine) kerncentrale in een gemeente in Noord-Holland 
                            Noord zal genoeg energie opwekken voor de gehele regio. 
            ●            In de gemeente Den Helder en verschillende gemeenten in West-Friesland wordt er  
                           momenteel gewerkt aan een visie met betrekking tot kernenergie. 
            ●            De eventuele bouw van een (kleine) kerncentrale in een gemeente in Noord-Holland 
                          Noord vereist nauwe afstemming tussen de gemeente van vestiging en omringende  
                          gemeenten. Regionale afstemming en samenwerking is daardoor cruciaal.  

    ●           In de huidige Regionale energiestrategie (RES) wordt alleen gekeken naar                      
           ‘traditionele’ energiebronnen, zoals wind- en zonne-energie.  

    ●           Landelijk is de houding ten opzichte van kernenergie de laatste jaren veel positiever ge
                          worden 
            ●           Het demissionaire kabinet is reeds plannen aan het ontwikkelen voor de bouw van     
                          twee nieuwe kerncentrales. 
 
Naam en ondertekening indiener 
 
Henk van Gameren (LADA)             
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Beantwoording vragen Hoornseweg 
 
Op 17 november 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2337)  
gesteld over Locatie tijdelijke huisvesting Hoornseweg . In deze brief 
beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden 
direct onder de vragen. 
 
U heeft de locatie aan de Hoornseweg aangewezen  om geschikt te maken voor tijdelijke opvang 
van spoedzoekers,  Oekraïners en statushouders. U geeft aan dat de hoeveelheid fijnstof in de 
lucht op deze locatie in de nabijheid van de A7 lager is dan het gemiddelde in Nederland en ver-
gelijkbaar is met een gemiddelde stad in Nederland.  
 
1. Wanneer zijn er metingen gedaan waaruit deze conclusies getrokken zijn door u? 
 
Wij hebben geen metingen gedaan. We hebben gebruik gemaakt van de metingen van het RIVM. 
In de Wet milieubeheer zijn normen voor luchtkwaliteit opgenomen. Deze normen zijn bedoeld om 
de negatieve effecten op de volksgezondheid, als gevolg van te hoge niveaus van lucht-
verontreiniging, tegen te gaan. In Hollands Kroon zijn weinig tot geen knelpunten op het gebied 
van luchtkwaliteit. Op basis van de Grootschalige Concentratie- en Depositiekaarten blijkt dat er 
in Middenmeer en omgeving sprake is van een goede luchtkwaliteit.  
Een betrouwbare bron, die voor een ieder toegankelijk is, is Atlas Leefomgeving. Objectief gezien 
verschilt de luchtkwaliteit voor toekomstige bewoners niet met overige bewoners in Middenmeer. 
 
In de beantwoording worden geen data gegeven. Deze zijn nagetrokken* met als resultaat: 
Advies normen WHO:     fijnstof 10 µg/m3     NO2 10µg/m3 
Hoornseweg (monitor):   fijnstof   5 µg/m3     NO2 10µg/m3         geluidsbelasting 60 dB    
 
Voor de Hoornseweg blijft de waarde voor fijnstof dus onder de grenswaarde. Voor NO2 
(stikstofdiode) is die gelijk aan de advieswaarde. Hierbij moet opgemerkt worden dat deze niet 
zijn vastgesteld door metingen maar door berekeningen. 
De geluidsbelasting* overschrijdt de wettelijke norm van 50dB overdag en 40 dB `s nachts. 
 
* cijfers RIVM, 2021 
 
 
 

 
openbare fractievergadering 

 
maandag 12 februari 
aanvang 20.00 uur   

 
locatie: 

Dorpshuis De Nieuwe Horn 
Kerkepad 1-3 1767CK Kolhorn  
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Hoe openbaar is het bestuur in Hollands Kroon? 

 
 

 

 

 

Anna Paulowna – Hoe openbaar is het openbaar bestuur in Hollands Kroon? Die vraag kwam za-
terdagmiddag op tafel tijdens het radioprogramma ‘De week op zaterdag’. Interviewer en 
‘binnenlands bestuur redacteur’ Stijn Vos vroeg gemeenteraadslid Petra Borst-Koorn waarom de-
ze beeldvormende vergaderingen eigenlijk niet openbaar zijn. Ook VVD-raadslid Petra Borst kon 
slecht duiden waarom deze noodzaak aanwezig is en zocht de reden in de wijze waarop het nieu-
we college graag in alle vrijheid informatie op wenst te halen bij de gemeenteraad. Deze werkwij-
ze is wat haar betreft niet noodzakelijk, want als openbaar bestuur moet je zo transparant moge-
lijk zijn wat betreft de VVD in Hollands Kroon. 

Een aantal vergaderingen, vooral over belangrijke onderwerpen, wordt in Hollands Kroon dus aan 
de openbaarheid onttrokken, waarin raadsleden juist met elkaar van gedachten wisselen over 
voor, – en nadelen van toekomstig beleid. Hierdoor begint politiek een steeds schimmiger karak-
ter te krijgen, hetgeen je juist in de tijd dat het vertrouwen in de politiek al historisch laag is, niet 
zou moeten willen. Het vreemde daarbij is dat het coalitieakkoord in Hollands Kroon juist de mond 
vol heeft over openheid en het betrekken van de inwoners, hetgeen in praktijk met besloten ver-
gaderingen dus niet gebeurt. 

In alle vrijheid 
Ook het college is de afgelopen maanden regelmatig bevraagd waarom beeldvormende vergade-
ringen achter gesloten deuren plaatsvinden en haar antwoord was daarbij dat raadsleden in alle 
vrijheid hun mening moeten kunnen geven over bepaalde onderwerpen. Daarbij gaat het college 
natuurlijk voorbij aan het feit dat inwoners ook juist willen vernemen hoe politieke partijen over be-
paalde onderwerpen denken. Het raakt volgens Stijn Vos aan een onzeker college dat zich in de 
achterkamer eerst wilt vergewissen van voldoende politieke steun voordat het een voorstel naar 
buiten durft te brengen. Daarmee ontaardt deze methodiek veelal in bloedeloze hamerpunten in 
de gemeenteraad, zonder dat politieke partijen zich op een goede manier openbaar kunnen on-
derscheiden richting hun inwoners. 

www.regionoordkop.nl 
 
 

Dit is de spijker op zijn kop slaan.  
Beeldvormende vergaderingen worden vanaf nu grotendeels achter gesloten deuren georgani-
seerd zodat er 'vrijuit' gesproken kan worden. Bijkomend voordeel hiervan voor de coalitie is dat 
zij alle eventuele discussiepunten bij aanstaande raadsvoorstellen al van tevoren plat kunnen 
slaan. Zo is er weinig meer te bespreken in de raad.  
Laatst hebben gemerkt dat er, als het er bij aanvang van de vergadering toch op lijkt dat er dis-
cussie gaat komen, op veilig wordt gespeeld door het voorstel van de agenda af te halen. Het ge-
tuigt allemaal van weinig zelfvertrouwen, en voor de inwoner wordt het steeds lastiger om te zien 
waar partijen voor staan.   - red- 
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Raadsvergadering Hollands Kroon in 8 minuten,  
motie SMR aangehouden 

 
Anna Paulowna – De raadsvergadering van januari in Hollands Kroon was 
weer een recordpoging qua snelheid. Burgemeester Rian van Dam opende 
om 20.06 en de sluiting was al om 20.14, waarmee de raadsvergadering effec-
tief acht minuten geduurd had om slechts enkele hamerpunten af te tikken. 
 
De fractie van LADA had vooraf een motie aangekondigd over een Small Mo-
dular Reactor (SMR), maar vanwege technische problemen met de uitzending 
en de beeldregistratie werd besloten de motie niet in te dienen, maar aan te 
houden tot de volgende vergadering. Er was immers vanwege de zeer ont-
spannen agenda van slechts enkele hamerpunten ook geen pers aanwezig en 
daarmee zouden inwoners ook geen kennis kunnen nemen van de strekking 
van de motie. Dat was onwenselijk, aldus fractiesecretaris Peter Couwenho-
ven. “Inwoners hebben er recht op te weten hoe de politieke partijen in Hol-
lands Kroon denken over een kleine reactor in de regio Noord Holland-Noord.” 
 
Lees het volledige artikel op: 
https://www.regionoordkop.nl/26/01/2024/raadsvergadering-hollands-kroon-in-8-
minuten-motie-smr-aangehouden/ 


